
  

 

Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-10-23, § 2 

 
 Tid: 23 oktober 2007 kl 16.35 – 17.30 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 5 november 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s) vice ordförande  
 
Berthold Gustavsson (m)  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Inge-Britt Lundin (fp)  
Anders Broberg (kd)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Letti Freivalds (s)  
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  
Bo Arkelsten (m)  
Anna Lund (m)  
Datevig Mardirossian Lönn (m)  
Christoffer Kuckowski (m)   
Åsa Nilsson Söderström (fp)  
Charlotte Svensson (s)  
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
Hampus Rubaszkin (mp)  
 
 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolerus, 
Eva Leijon, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Henrik Nerlund och biträdande 
borgarrådssekreteraren Magnus Thulin. Adjungerade att närvara var tjänstemannen Åsa 
Gustafsson och praoeleven Christian Lindberg. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Fråga om rondellen vid Brommaplan 
Mats Lindqvist (mp) hade vid sammanträdet den 25 september ställt fråga om 
eventuella förbättringar av rondellen vid Brommaplan, kommer man t ex att byta ut 
den mot en trafikljusreglerad korsning? 
 
Tjänstemannen Anette Scheibe svarade att det är ett hårt belastat sexvägkors och att 
signalreglera där skulle innebära en kraftig minskning av kapaciteten. Kontoret har 
tittat på andra tekniska lösningar men inte funnit någon som är rimlig.  
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om cykelsituationen vid Tegelbacken 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) hade vid sammanträdet den 25 september ställt fråga 
om den trafikfarliga cykelsituationen vid Tegelbacken. 
 
Tjänstemannen Anette Scheibe svarade att fram tills dess att permanenta förbättringar 
görs på Tegelbacken så kommer kontoret att anlägga en ramp under Vasabron för 
cyklister och gående. Kontoret ser även över möjligheterna att tydliggöra med 
skyltning och målning m m för att trafiksäkerheten ska förbättras. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om skrotade värmepumpar 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) hade vid sammanträdet den 25 september ställt fråga 
om medborgarnas möjligheter att få information om vad de ska göra med sina skrotade 
värmepumpar. 
 
Tjänstemannen Marita Söderqvist svarade att skrotade värmepumpar inte är att 
betrakta som hushållsavfall och därför inte kan lämnas på stadens 
återvinningscentraler. Svensk Freon tar emot värmepumparna mot kostnad för 
behandling. Trafikkontorets avdelning för avfall hjälper alltid till att lotsa 
medborgarna rätt i frågor om återvinning. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 



  

 
Fråga om övergångsställe på Palmfeltsvägen 
Ersättaren Kajsa Stenfelt (v) har fått en fråga från en förskola i Enskede Gård. De 
hinner inte över Palmfeltsvägen med alla barn under den tid som trafiksignalen visar 
grönt. Finns det någonting de kan göra? 
 
Tjänstemannen Anette Scheibe svarade att förskolan kan ta kontakt med trafikkontoret 
och undersöka möjligheterna att få en speciell bricka för särskilda trafikanter. Brickan 
ger förlängd gröntid. 

 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om rutiner och avtal avseende stadens återvinningsstationer 
Ledamoten Anna Johansson (m) frågade hur stadens avtal med producenterna 
avseende återvinningsstationer ser ut. Samt hur rutinerna för hämtning och städning 
fungerar. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
Fråga om dagstädning på Västmannagatan 
Ledamoten Anders Broberg (kd) frågade hur kontoret kan agera avseende bilar som 
inte flyttas från Västmannagatan trots att det är städdag? 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


